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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и Движение 
21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Цената на билетите за градския транспорт 

Уважаеми г-н Панов,

През септември 2022г. Вие дадохте съгласието си за увеличаване цената на градския 
транспорт във Велико Търново с 50% и подписахте анекси с превозвачите това да се 
случи. Днес билетът за пътуване струва 1,50 лв,

Един от мотивите за вдигане на цената с 50% бяха повишените цени на дизела и 
смазочните материали. Обикновена справка показва, че литър дизел през септември 
2022г.,когато бяха вдигнати цените на билетите, е струвал 3,50 лв. Днес обаче дизелът се 
продава за 1 лв. по-малко на литър. Стабилизирани са и цените на смазочните материали.

В тази връзка питам:

ЕСлед като цените на горивата днес са значително по-ниски, не трябва ли да започнете 
преговори за намаляване цените на билетите за градския транспорт?

2. Възнамерявате ли да проведете среща с превозвачите, за да предложите актуализиране 
на цените за градския транспорт и евентуално да предложите тяхното намаляване?

З.Защо повишените цени на горивата винаги се ползват като мотив за увеличаване на 
редица услуги, а след тяхното стабилизиране никой не връща старите стойности на 
услугите?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уваж енр^

МизГаил Мй|ха$ф/


